
Bestyrelsesmøde EIF, tirsdag d. 20.8.2024. 

 

Opmøde; Svømning, fodbold, skydning, løb, tennis, discgolf, håndbold, Maria, Flemming (DGI 
foreningskonsulent i hele Østjylland), Mads, Ole, Anja.  

Afbud; gymnastik, billard, badminton 

 

Dagsorden;  

1. Velkommen til alle og specielt nye ansigter (Mads) 

2. Bordet rundt - To minutter pr. deltager (EIF) 

3. Kandidater til Generalforsamling den 29. oktober 2024 (EIF) 
4. Ansvarlige for EIF arrangementerne "Kernesund motion" og "Juletræsfest" (EIF) 
5. Bekræftelse af haltider 2024/2025 (EIF) 
6. Status på "Fremtidens idrætscenter/fælled" (Hans Jørgen, Maria & Flemming) 
7. EBIC fødselsdag og frivilligaften d. 26. oktober (Hans Jørgen & Mads) 

 

1. Velkommen til alle og specielt nye ansigter (Mads) 

Jette Andreasen præsenterede sig, hun er ny ansat hos ´Toppen af Ebeltoft´, skal være centerchef af 
EBIC centeret. Kommer fra en stilling i Ry hallerne, hvor hun havde været i 3 år. Hun sagde blandt andet 
”Foreningerne er EBIC´s nerve”.   

Mail; jette.andreasen@ebic.dk tlf; 28 96 88 99 

EIF Skydeforeningen gør Thomas kraftigt opmærksom på huller i taget, hvor der løber vand ind, som 
danner kondens, det ødelægger våben og lokale til skydning. Ketty viser hvordan vandet ser ud.  

Flere foreninger i EIF gør opmærk på at info til foreningerne stadigvæk savnes, der sker mange nye i 
EBIC/hallerne som ikke bliver videreformidlet.  

 

2. Bordet rundt - To minutter pr. deltager (EIF) 

Lilli; Håndbold. De har haft opstart i dag.  

Marianne; Tennis. medlemmer status quo, ikke mange over 11-12 år, nybolig cup lige afholdt,  

Claus; Disc golf, kasserer, relativ ny opstartet klub, som har overtaget banen fra kommunen, efter at de 18 
huller var blevet etableret. Nye Medlemmer kommer hele tiden til. 8000 personer har spillet på banen i 
sommerferien. Udisc er en app hvor du som turist kan finde banen. Frit spil på banen for alle.  
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Martin; løb. Opstart med grill for medlemmerne. Nyt opstart af en gå-klub. Stor succes med løbeskydning, 
ca. 30 deltagere.  

Ketty; Skydning. Løbeskydning gik godt. Sommerturnering afholdt, skydesportens dag afholdes 12. 
oktober. 

Jeppe; Fodbold. status qua med medlemmer, et hul i årgangene fra 10-13 år, foreningen har droppet 
ideen med en kunstgræsbane, prisen er steget meget på kunstgræsbane, supergræs er blevet dobbelt så 
dyr. Vil hellere have 2 lækre græsbaner med indhegning, Der er indhentet tilbud. En af banerne etableres 
på den nuværende lys bane.  

Mette; Svømning, opstart uge 36, opspringshold bliver startet op igen. Meget fin tilmelding  

Ole; Kasserer. Økonomien er fin 

Mads; formand EIF. EBIC er i en brydningstid, de er under forandring. Personalet er under udskiftning, 
mange er stoppet. Thomas Hanberg er på vej tilbage, Sabine er stoppet. Tanken om at rykke sig fra at 
være vandrehjem, til at være mere kursus og mødested for byen, er det strategien der skal følges nu, men 
skal den rettes til? Der mangler balance, medarbejderne har tidligere arbejdet mange timer, nye folk 
kræver flere lønkroner. Mads siger, at et mere bæredygtigt spor er vejen frem.  

 

3. Kandidater til Generalforsamling den 29. oktober 2024 (EIF) 

Ole, kasserer er på valg, men vil gerne stille op hvis det ikke kræver opmøde.  

Mads genopstiller, men hvis en anden er villig, bliver der ikke kampvalg.  

 

4. Ansvarlige for EIF arrangementerne "Kernesund motion" og "Juletræsfest" (EIF) 

Kernesund motion til Æblefestival afholdes igen i 2024. Tipskupon er omdrejningspunktet, EIF sponsorer 
gaver til vinderne.  

Juletræsfest, EBIC? (Ole ´julemand´ vil gerne bidrage med små gaver til børnene)  

Punktet blev ikke færdigt.  

 

5. Bekræftelse af haltider 2024/2025 (EIF) 

Jeppe, fodbold har ikke været opmærksom på nye behov, efter oprettelse af mange nye børnehold.  De 
bliver gjort opmærksom på at der er ledige tider i weekenderne. Der var ikke nogen kommentarer fra 
andre foreninger.  

 

 

 



6. Status på "Fremtidens idrætscenter/fælled" (Hans Jørgen, Maria & Flemming)  

Flemming fremlagde et oplæg til hvordan deltagernes drømme og ønsker fra workshoppen i efteråret, kan 
blive integreret i de eksisterende EBIC hal bygninger.   

Maria fremlagde et oplæg til hvordan deltagernes drømme og ønsker fra workshoppen i efteråret, kan 
skabe et nyt udendørs udtryk i udeområdet omkring EBIC, tankerne er forenelige med Ebeltoft Skoles 
ideer. Se vedhæftede oplæg.  

 

7. EBIC fødselsdag og frivilligaften d. 26. oktober (Hans Jørgen & Mads) 

Hans Jørgen er ansvarlig for at lave listen over hvem der skal indbydes til den officielle fejring i hal 1.   
Ønsket er at både Marias og Flemmings oplæg præsenteres på dagen.  
Hal 2 bliver åben for børn og andre, der ønsker at aktive på dagen. Svømmehallen åbnes for de frivillige.  
Mad til alle frivillige, til frivilligfest, efter den officielle fejring, bliver gratis.  
 

8. Evt. 

 


